



LCIE

**ACCUSE DE RECEPTION DE DEPOT DE DOSSIER
ACKNOWLEDGEMENT OF FILE DEPOSIT**

1 Version : 00

LCIE 19 AR 065 NM

Issue : 00

2 Le LCIE, Organisme Notifié sous la référence 0081 conformément à l'article 17 de la directive 2014/34/UE du Parlement européen et du Conseil du 26 février 2014, accuse réception de la documentation technique :

LCIE, Notified Body number 0081 in accordance with article 17 of the Directive 2014/34/EU of the European Parliament and the Council of 26 February 2014 acknowledges receipt of the technical documentation :

| N° | Date |
|------------------------|------------|
| PTPL/ATEX/TCF/003 Rev1 | 2019/07/25 |

La conformité de cette documentation aux exigences de l'Annexe VIII, point 2, de la Directive 2014/34/UE relève de la responsabilité du fabricant.

Le LCIE n'examine pas la documentation ou le produit.

The compliance of this documentation to the requirements of Annex VIII, point 2, comes under the responsibility of the manufacturer.

LCIE does not examine the documentation or the product.

3 Fabricant :

Manufacturer :

PREMIUM TRANSMISSION PRIVATE LIMITED
Plot No. B-36, 5 Star Industrial Area, MIDC- Shendra, 431154 Aurangabad
INDIA

4 Produit :

Coupleur de fluide à vitesse fixe et variable

Produit :

Fixed & Variable speed Fluid Coupling

Type:

Fixed Speed Fluid coupling : FCU 8-41, FP 8 26
HTC/DFC/WDFC/PSS/SPSS/SDFC/DFP/DTMC/WDTMC/ADFC/AWDFC/APSS/ASDFC 204-1150,
SFC/AFC/SFU/SSFC/SAFC/DSFC/DAFC46-116
Variable Speed Fluid coupling –PST 370-1320, SCR 14-46, PSV 480-710 Category – Mb, 2

5 Dossier LCIE N° :

163076-741266

LCIE file N°:

Ce document est émis conformément au Chapitre 3, article 13, point 1.b.ii de la Directive 2014/34/UE.

This document is issued in accordance with the relevant Chapter 3, article 13, point 1.b.ii of the Directive 2014/34/UE.

6 Ce document est valable :

This document is valid :

| Du / From | Au / To |
|------------|------------|
| 2019/08/12 | 2029/08/11 |

Toute modification du dossier enregistré, à la demande du fabricant, est soumise à un nouveau dépôt de dossier et à l'émission d'un nouvel accusé de réception.

Il ne peut être ouvert que sur demande express des autorités.

Any modification of the registered file at the request of the manufacturer is subject to a new file deposit and issuance of a new acknowledgement receipt.

It can only be opened upon explicit request of the authorities.

7 Le produit doit comporter le marquage requis par les directives et normes applicables sous la responsabilité du fabricant.

Il n'est pas exigé que le numéro d'accusé de réception figure sur le produit.

The product shall bear the marking required by the applicable directives and standards under the responsibility of the manufacturer.

It is not required that acknowledgement number be affixed on the product.

8 Détails des modifications

Details of changes

| Version/ Issue | Description | Date |
|----------------|-------------------|------------|
| 00 | Initial / Initial | 2019/08/22 |

Fontenay-aux-Roses, le 22 août 2019

Responsable Département ATEX
ATEX Department Manager
Xuan Son Pham

Page 1 / 1

LCIE
Laboratoire Central
des Industries Electriques
Une société de Bureau Veritas

33, av du Général Leclerc
BP 8
92266 Fontenay-aux-Roses cedex
France

Tél : +33 1 40 95 60 60
Fax : +33 1 40 95 86 56
contact@lcie.fr
www.lcie.fr



CERT-ATEX-FORM 11 Rev. 03

Capital de 15 745 984 €
au capital de 15 745 984 €
RCS Nanterre B 408 363 174